



BE Lifestyle Travel ke Dubai



“

**Berani mencuba
dan gagal;
jangan gagal
untuk mencuba**

RCCA Aries Chua

Bekas pemandu e-panggilan

Dengan hutang RM1 juta dan 4 orang anak yang perlu diasuh, kehidupan RCCA Aries amat sukar. Semasa babak gelap dalam hidupnya, beliau lebih suka waktu malam dan takut pada siang hari, “Ini adalah kerana pada waktu malam, saya tidak akan mendapat panggilan daripada bank (mengejar pembayaran)”.

Mendapat RM500 seminggu daripada pekerjaan pemandu e-panggilan hampir tidak mencukupi untuk terus hidup. Disebabkan terdesak, beliau menjual semua sahamnya untuk menampung perbelanjaan keluarganya. Beliau sedia maklum bahawa ia memerlukan peluang terobosan dan kerja pemandu e-panggilannya hanyalah langkah tutup-jurang sementara.

Penerobosan besarnya datang apabila beliau bertemu dengan uplinenya, yang memperkenalkannya kepada BE.

Ketahui apa yang anda mahukan dan anda tidak akan dapat dihalang

BE ialah peluang perniagaan yang amat diperlukan oleh Aries. Pada mulanya, beliau ingin meneruskan perniagaan BE secara sambilan untuk menambah pendapatan pemandu e-panggilan. “Tetapi upline saya membantu saya mempertimbangkan kebaikan dan keburukan menyulap antara dua pekerjaan. Jika saya ingin berjaya dalam perniagaan BE, saya perlu



Kereta Impian



Bergambar dengan upline dan IBO



melaburkan masa dan usaha. Kerjaya itulah yang akan menyelamatkan saya daripada menjalani kehidupan dari tangan ke mulut.”

Sebaik sahaja Aries melihat gambaran yang lebih besar, beliau memilih BE dan menumpukan 100% usaha untuk perniagaan itu. Beliau mengikut jejak langkah uplinenya, strategi dan sistem syarikat. Menjelang bulan ketiga, pendapatannya meningkat tiga kali ganda.

“Meneroka pasaran di Kota Kinabalu adalah cabaran terbesar saya. Saya masih bergelut dari segi kewangan dan perlu memikirkan dengan teliti tentang tiket penerbangan, penginapan dan makanan. Saya tidak pernah ke KK dan ia masih merupakan sebuah pasaran yang belum diterokai. Saya bimbang dan tidak

pasti tetapi upline saya menggalakkan saya dengan ini: di mana ada orang, di situ akan ada pasaran. Menyemai benih untuk menuai pada masa depan. Saya bersyukur kerana saya melakukannya. Tiga tahun kemudian, saya telah berjaya membina sebuah rangkaian yang kukuh di KK!”

Aries menyambung, “Pengalaman ini telah mengajar saya bahawa anda tidak boleh membayangkan masa depan sahaja. Anda perlu mengambil tindakan, berusaha sedaya upaya dan jangan menoleh ke belakang. Peluang tidak menunggu sesiapa!”

Berani untuk mengambil langkah pertama

Kini, Aries tidak lagi memilih malam berbanding siang. “Saya tidak bimbang tentang bank atau mata pencarian kami lagi. Dan kestabilan kewangan saya telah membolehkan saya melabur dalam sebuah rumah yang saya dan anak-anak suka!”

Adalah biasa untuk mendengar orang ramai bergelut untuk mencari nafkah apabila ekonomi teruk, terutamanya semasa pandemik Covid-19 ini. “Selalu ada peluang dalam setiap krisis. Berani untuk mencuba dan gagal; jangan gagal untuk mencuba. Terdapat banyak ruang sepanjang jalan menuju kejayaan kerana hanya sedikit orang sahaja yang berani keluar dari zon selesa mereka. Jadi, beranikan diri. Ambil langkah pertama dan anda akan menuju kejayaan.”



Aries akhirnya telah mengubah lembaran gelap hidupnya. Kini, beliau menulis satu lembaran baharu dengan yakin dan optimis. “Pencapaian terbesar saya dalam BE ialah dapat berubah dengan mempercayai upline saya, syarikat dan pengasas.”



Perkongsian produk



BE Lifestyle Travel ke Korea



BE Lifestyle Travel ke Jepun